
Utvecklingsgruppen Fjällsjö Framtids Verksamhetsberättelse för 2022 Tom. April 2023 

 PERSONAL  

Verksamhetsledare: Linnea Bergström 75 % (Administration och projektledning) slutar 230501 

Servicelots och admin: Ingegerd Berglund 50%.  Ingegerd bokför åt några mindre föreningar och 

arbetar som servicelots på kontoret 

Byvaktmästare Albin Andersson (100%) + Dennis Holmgren under vintern vid behov av extra 

arbetskraft. 

Vi hade dessutom två ungdomar Max Svenson och Zeth Johansson som jobbade under sommaren.  

Byvaktmästarna har skottat snö, krattat och klippt gräs samt utfört underhåll på våra egna och 

andras fastigheter  

Som ny administratör har vi anställt Jennie Nilsson from 230501. 

STYRELSEN  

Margareta Mårtensson (Ordförande) 

 Camilo Bustamante (Vice Ordförande)  

Ing-Brith Månsson (Kassör) 

 Ulrica Ericsson (Ledamot)  

Torbjörn Törnqvist (Ledamot) 

 Suppleanter: Moa Antonsen, Jessica Andreasson, Åsa Gjersvold och Inger Kraft Etzler 

FASTIGHETER 

Kyrkvägen har följande företagare som hyr lokaler: Dianas Salong med solarium Ainas Kläder samt 

Gittans fotvård.  

Gittan har numera tagit pension och efterträds av Amanda Sjödin som har sin salong på Torgvägen i 

ett av f.d. SCAs kontor. 

 



 

Torgvägen: Vi hade en förhoppning om att kunna öppna upp f.d. Blomsterhörnets lokal som en ”Pop-

up butik” med kortare hyresavtal för en helg eller en vecka eller enligt överenskommelse.  

Lokalen är fortfarande ledig men används nu som språkcafé och hyrs ut till möten mm. 

F.d. SCAs lokaler börjar fyllas, Amanda Sjödin hyr två rum till sin fotvårdssalong, Gunnar Bergström 

använder en lokal till körkortsfotografering mm, och LEADER kommer att hyra ett kontor FROM 

230501 dit Linnea kommer att flytta. Dessutom planerar ” Bankomat” att installera en uttagsautomat 

i fastigheten.  

Vi har även varit i kontakt med kommunen om att vi har bra kontorslokaler till uthyrning med tillgång 

till fiber men intresset har varit svalt.           

 

 

AKTIVITETER UNDER ÅRET  

 

 

  

 

JULMARKNAD PÅ STENHAMMAREN 

Halloween 

FJÄLLSJÖMARKNA´N 



   

-Fjällsjömarknan. En ny arbetsgrupp med deltagare från bla Fjällsjö Framtid gjorde ett fantastiskt 

arbete att på rekordtid och utan tidigare erfarenheter lyckas få till en Fjällsjömarknad. Många knallar, 

mycket aktiviteter för barnen, ett strålande väder och dessutom Efterfest på Pausat (nuvarande 

Capitan) 

-Halloween 

Ett uppskattat Halloweendisco med efterföljande skräckvandring anordnades på Stenhammaren för 

barn från klass 4 av bla Jessica och Carina Andreasson 

 

-Julmarknad på Stenhammaren 

Årets julmarknad blev på Stenhammaren - ett mycket lyckat koncept visade det sig! Mysig stämning 

och försäljning både inom- och utomhus, där det såldes sötsaker, tunnbröd, hantverk, souvenirer och 

konst! Skoterklubben grillade hamburgare och Hembygdsföreningen gjorde kolbullar, PRO sålde 

lotter, ICA Nära hade tävlingar, Fjällsjö Framtid tipsslinga och Backe IF höll loppis och servering öppen 

med hembakat fika. Barnen fick komma på tomtebesök i bagarstuga på hembygdsgården där 

tomtens lillebror tog emot, tomtemor fotade de som ville och Loppisbröderna bjöd på godis till alla 

barnen! Babuscas huskys från Noret körde barn och vuxna i vagn runt Stenhammarsområdet och 11 

hundar turades om att dra  

 -Luciakonsert 

I samarbete med Svenska kyrkan bjudit in till en Luciakonsert i en fullsatt kyrka. Fjällsjö-Bodums  

kören och barn från Fjällsjöskolan medverkade. Samtidigt gjordes en insamling till Ukraina gjordes.  

 

-Språkcafe varje arrangeras varje vecka med deltagare från Ukraina, Tyskland, Ryssland och 

Nederländerna. Susanne Forsberg, Christina Åhren, Ingbritt Månsson, Anna Johansson och Linnea 

Bergström håller i det. Nu över 30 ”elever”.  

-Motverka avveckling av bygden Fjällsjö Framtid arbetar löpande med informationshämtning och 

dialoger för att hitta lösningar och skapa förutsättningar för att kunna bo och verka på orten. Nu 

senast genom att stötta RSMHs verksamhet. 

-FIBER: Fjällsjö framtid har hjälpt till att sprida information om fiber på byn på hemsida och i 

FjällsjöBladet. Open Infra kommer enligt uppgift att börja gräva för fiber under vår-sommar-höst 

De var inbjudna till mötet men kunde inte närvara, men låter hälsa att planerna är att börja gräva 

under sommaren. 

-FLYKTINGHJÄLP Fjällsjö framtid har under året hjälp till att samla in pengar, möbler, kläder och mat 

till Ukraina och till våra ukrainska flyktingar 

 

 

 

 



-Fjällsjö Framtids fond – för Fjällsjös bevarande och utveckling I år har fondmedel gått till:  

• Inköp av presenter till nyfödda  

• Inköp av julgrupper och julgodis till boende och personal på Älvgården 

• Julpyssel till flyktingbarnen 

• Inköp av skateboards och skyddsutrustning för utlån till Backe Bike Park 

 

 

- Verka för trygghet i Backe. FF har samarbetat med Polisen genom Grannsamverkan. Vi har 

medverkat på Trygghetsvandring under mars månad 2021 och hjälpt till att sprida information om 

kommunens Trygghetsenkät. Resultatet visade att vi känner oss ganska trygga i Backe! De områden 

som pekades ut som otrygga har åtgärdats under sommaren. 2022. Men ännu har inget hänt. Det 

gällde framförallt belysning runt torget 

 

 

 

FF byservicekontor: 
 

 

• Marknadsföring av Backe , via Backe.nu, Fjällsjö Framtids facebook och Instagram, 

Fjällsjöbladet 

• Sprider info från kommunen, om t.ex. ÅVC, kulturskolan,  m.m. samt information från 

Strömsunds pastorat om Fjällsjö Församling och Hälsocentralen i Backe. 

•  Kontorstjänster – kopiera/skanna/faxa, internet, läs tidningar & fika 

• Infopoint – information om sevärdheter & aktiviteter  

• Byvaktmästartjänster – snöskottning, gräsklippning, städning, fönsterputsning m.m. 

• Byt en bok - lämna en bok och låna en ny 

• Utgivningar - FjällsjöBladet (1ggr/mån) 

• Möteslokaler - för mindre konferens eller föreningsmöten 

• Stödjer lokala konsthantverkare med försäljning i våra lokaler 

• Säljer lokala böcker (bl.a. Fjällsjökrönikan, Korpen & Rudsjöboken) 

• Säljer medlemskort för Hembygdsföreningen 

• Säljer skoterkartor för skoterklubben 

• Säljer fiskekort för Fjällsjö FVOF 

• Säljer betalsopsäckar för fritidshus 

• Mattvätt & tvättstuga 

• Gravvård (Fjällsjö kyrkogård) 

• Förmedling av minnesblad till  begravningar mm 

• Språkcafé 
 

 

Samt kanske viktigast av allt, att vara den där ”någon” som man kan fråga om råd och hjälp med    
stort och smått. 
 

 



- Backe Bike Park (ständigt återkommande punkt under 10 år) Fjällsjö Framtid var projektägare och 

har i samarbete med Bif och Backe Event genomfört Bike park projektet. För framtida underhåll har 

det öppnas en ”utvecklingsfond” dit besökare kan swisha för att kunna anordna evenemang och 

underhåll. Men framför allt är det ”byns” Bike park och alla har både ansvar och nytta av den.  Ta 

med era barn och barnbarn dit, cyklar och hjälmar finns att låna kostnadsfritt på Fjällsjö framtid. 

 

Ekonomi  

- Ett bidrag på 250 000kr erhölls av Strömsunds kommun för att kunna bedriva verksamheten under 

2022. Inför 2023 hade önskat ytterligare 100 000 kr pga. av förhöjda el och värmekostnader samt 

stora renoveringskostnader i en av våra fastigheter 2022 och för att kunna behålla vår 

personalstyrka.  Men vi fick 250 000 inför 2023 också. Vilket vi ändå är tacksamma för. 

Tyvärr är föreningens buffert för fastighetsunderhåll tömd.   Och vår verksamhet måste slimmas. Vi 

provade att sluta dela ut Fjällsjöbladet i brevlådorna och i stället lägga ut dem på i butikerna. Men 

det försöket slog inte väl ut för annonsintäkterna minskade, så vi har återgått till att  dela ut bladet i 

brevlådorna igen.  

 

-Fjällsjö Framtids fondmedel Fjällsjö Framtids fond – för Fjällsjös bevarande och utveckling, är 

separerande från föreningens ordinarie verksamhet och går varje år till sådant som styrelsen beslutar 

gynna Fjällsjös utveckling och bevarande. 

Erhållna donationer och gåvor uppgick 2022 till 17735kr.  

Varav 10 000 är en gåva för hjälp med förmedling av hus  

Och 1850 kr är donationer för Gunnar Bergströms fotografering 

 

-De pengar som Fjällsjö Framtid förvaltat från Vävstugeföreningen är nu utbetalda och ska användas 

till att måla och inreda den långa korridoren på Älvgården. Ansvarig Veronica Orrell 

-Ett bidrag för Samhällsservice i Backe på 250 000kr har beslutats för 2022. Framtids och 

utvecklingsförvaltningen på Strömsunds kommun tilldelades bidraget för att samarbeta med Backe 

om ett utvecklingsprojekt. Förslag lagt på gemensam Leaderansökan för ett framtida projekt som 

kommer att gynna Backe. Men det är många frågetecken som måste redas ut först. 

 

 

IDEELLT ARBETE 

STORT TACK till alla som hjälpt till på olika sätt under året! Ingen nämnd, ingen glömd. Men ett 

speciellt tack till alla våra medlemmar som är med och stöttar verksamheten! 2022: 105 medlemmar 

Har ni inte köpt medlemskort för 2023 så passa på att göra det idag ☺ 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

  
  

 

  

  

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 


